
 

     USNESENÍ VALNÉ HROMADY  

 

  

 

OBSAH USNESENÍ 

 

Valná hromada svým usnesením bere na vědomí:  

1.  Slovo prezidenta klubu 

 (J. Radimecký informoval o hlavních aktivitách výboru a klubu, zejména pak o jejich omezeních způsobených 

vládními opatřeními v souvislosti s pandemií Covid, o změně na postu managera klubu, jímž je nově Jan Kršík, 

poděkoval rovněž dvěma odstoupivším členům výboru Lukáši Čermákovi a Ivanu Širokému za jejich dosavadní práci 

pro klub, poděkoval i majiteli areálu Jiřímu Melzerovi, který nám umožňuje provozovat golfové hřiště. Dále 

informoval VH o PR aktivitách výboru, jejichž cílem je přilákat do klubu nové zájemce o golf a současně vyzval 

přítomné členy klubu, aby se pokusili přivést do klubu nové členy, včetně dětí, které nám ubývají. V závěru 

představil VH zdánlivě prostou, ale v aktuálních podmínkách obtížně udržitelnou vizi výboru zachovat v Janově 

golfové hřiště a klub ve stávající podobě a znovu oživit jak sportovní, tak i spolkové aktivity klubu.)   

2. Zpráva o provozu hřiště, jeho změnách v roce 2020, perspektiva roku 2021 

 (referát přednesl J. Kršík, který přítomné informoval o svém záměru zlepšovat v rámci finančních možností klubu 

kvalitu a přívětivost hřiště, dobudování jamky č. 7 na pětipar a zajistit přenormování hřiště a – vzhledem 

k finančním možnostem klubu – o omezení provozu recepce a zavedení samoobslužného prodeje fee pro nečleny 

klubu. V závěru svého vystoupení poděkoval stávajícím i novým sponzorům klubu a všem členům klubu, kteří se 

zapojili do jarních brigád na hřišti.) 

3. Zpráva o činnosti STK a TCM, o reprezentaci KHGCS a výhled na rok 2021 

(Referát přednesl V. Šlemr. Hlavním sdělením byl odchod člena výboru L. Čermáka a konstatování faktu, že dětská 

základna se stále menší.  Vzhledem k úbytku dětí klubu reálně hrozí ztráta statutu Tréninkové centrum mládeže, 

v důsledku čehož může klub přijít o významnou část dotací od ČGF na tréninky dětí a mládeže. Dále apeloval na 

členy spolku, aby se aktivně zapojili například jako trenéři, či rozhodčí. První takovouto vlaštovkou je Miroslav Píša, 

coby rozhodčí a zájemci o trenérské zkoušky Timon Hozák a Michaela Němečková.  

 
Valná hromada svým usnesením schvaluje: 

1. Zprávu o hospodaření spolku KHGCS v r. 2020 

(V r. 2020 klub hospodařil s vyrovnaným rozpočtem, díky řadě sponzorských darů od individuálních dárců, zejména 

členům klubu jimž patří poděkování výboru KHGCS – šlo zejména o dary v souvislosti s vynucenou stavební úpravou 

hřiště, ukončil klub rok 2020 dokonce s nebývalým přebytkem, který bude dále investován do hřiště) 



2. Vizi a návrh rozpočtu spolku KHGCS pro rok 2021 

(Po „covidovém“ roce, kdy výrazně poklesly příjmy klubu z turnajů i z fee od nečlenů, rovněž jsme zaznamenali 

mírný pokles počtu členů klubu, je obtížné předpovídat vývoj příjmů v r. 2021. Výbor proto plánuje omezit výdaje 

pouze na nejnutnější případy a nebude se pouštět do větších investic, usiluje o to, aby hospodařil s vyrovnaným 

rozpočtem.) 

3. Bod vyplývající z diskuze – zvýšení poplatků 

(S ohledem na informace, které zazněly v bodu 2. výše a vývoji cen v ČR, předložil výbor KHGCS Valné hromadě 

návrh na zvýšení ročních hráčských poplatků pro členy klubu o 1.000,- Kč pro dospělé hráče, o 300,- Kč pro děti a o 

500,- Kč pro mládež.) 

 

Valná hromada vzala na vědomí odstoupení 2 stávajících členů výboru a ve veřejné volbě 

zvolila nové členy výboru: 

1. Jana Kršíka a Martina Čekala 

(Jan Kršík byl jako manager klubu navržen výborem, Martin Čekal zvítězil nad protikandidátem poté, kdy se oba 

představili účastníkům VH.) 

Valná hromada pověřuje: 

1. Výbor spolku KHGCS k inicializaci neveřejného jednání se zastupitelstvem obce Janov 

o vzájemných vztazích. 

 (spolek pověřil výbor k vyšší aktivitě ve snaze pokusit se normalizovat vztahy mezi předmětnými stranami) 

 

Hlasování o schválení usnesení:   

Pro schválení   36.  Proti  0 .  Zdrželo se  0  z přítomných 36 členů. 

 

 

 

_____________________________                                                    __________________________ 

     prezident klubu J. Radimecký                   viceprezident V. Šoltys 

 

 

 

 

V Děčíně dne: 13.6.2021            Zpracoval: Václav Šlemr 


